
Saksprotokoll i Administrasjonsutvalget - 22.11.2018  
 
Behandling: 
 
o Ola Andreas forklarte at bakgrunnen for disse retningslinjene er erfaringer fra Rissa og 

Leksvik, der det har vært veldig ulik praksis. Dette skal sikre forutsigbarhet.  
o Ola Andreas presenterte saksframlegget. 
o Ingen hadde innvendinger 
o Cathrine stilte spørsmål til hvorvidt et slikt dokument er nødvendig, da det finnes 

retningslinjer fra loven. Ola Andreas svarer at det har vist seg å være nødvendig i 
organisasjonen. 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 

Endelig vedtak: 
 
1. Administrasjonsutvalget vedtar retningslinjene for oppfølging av langtidssykefravær som 

framlagt 
 

2. Retningslinjene legges i kvalitetssystemet og gjøres kjent for ledere og medarbeidere 
umiddelbart.  

 


